
 
 
Remissvar från ASVT gällande ägardirektiv 
för STAB inkl bilagan 
 

ASVTs styrelse har tagit del av utkastet till ägardirektiv till STAB och har följande synpunkter. ASVT 
anser att det bör finnas ett flexibelt förhållningssätt till vid var tid rådande situation, istället för att 
låsa soliditeten till en specifik siffra som skall gälla oavsett.  

ASVT anser att den nivå som soliditeten ligger på idag är en lämplig nivå och skulle därför vilja föreslå 
att ägardirektivet anger en nivå om 35-40 procent. ASVT anser att det är en dålig idé att i rådande 
läge just nu, med stora kostnadsökningar för de aktiva, låsa upp så mycket pengar för att kunna hålla 
en så hög soliditet som föreslås i utkastet. 

ASVT anser vidare att det saknas en del i ägardirektiven. Det borde i ägardirektiven stå: 
STAB skall via sitt dotterbolag, ATG, verka för att det finns så mycket medel som möjligt att utdela till 
sporten.  

Bilagan skulle behöva omarbetas vad gäller språket också, då det finns ett flertal korrekturfel att se 
över. 
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